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            Včera si v ZKO Tuchoraz (Český Brod) u paní rozhodčí Michaely Kuncové složila Angie
Annabell Bobrava úspěšně zkoušku IGP 3 na 248b. (85,90,73 "a"). Stopa byla celkově pěkná, s
ověřováním prvního lomu a rozejitím od druhého předmětu bohužel až na třetí povel. Už si asi
myslela, že má odpracováno... 
  Poté již kromě křivého zalehnutí posledního předmětu prakticky bez chyby, s čistými lomy i
úseky, kromě toho, že na posledním úseku už fena přiliš na můj vkus začala spěchat.
Poslušnost předvedla svůj myslím její standardní stabilní výkon, s drobnými známými chybami
zejména na aportech (překusy, ne zcela rovné předsednutí...) 
  Obrana bez 2. a 5. zástěny (v Tuchorazi je specifický velmi krátký plac, zástěny jsou dost
blízko sebe, Angie to tam nemá naběhané...), odvolání až na druhý nebo možná i třetí povel (při
prvním povelu předsedla tak metr přede mne), automatické lehnutí před útěkem, velké ztráty u
všech dohlídaček (ohlédnutí), dva povely a utržení u zadního doprovodu a přepadu, moc pěkný
razantní kontrolák s plným zákusem a malé zaváhání u posledního přepadu, kdy už ho asi
nečekala, bo co. Paní rozhodčí vytkla zejména všechny tři dohlídačky (sice bez napadnutí, ale u
každé drobné ohlédnutí ihned po pouštěčce a jedno velké uprostřed každého příchodu) a
nějaký ten překus. Revír v Tuchorazi je kapitola sama o sobě, není to tam až tak jednoduché
pro psy, co tam nemají naběháno, takže zas až tak neřeším. Celkově bych řekl, že fena
odvedla přesně to, na co má natrénováno, ostatně při tréninku tak asi 1x za tři týdny, a to ještě
kolikrát jen jedno kolo, aby se dostalo i na ostatní, nemůže člověk očekávat zázraky, vždyť
naposledy kousala před 14 dny... 
  Paní rozhodčí bych chtěl poděkovat za sice přísnější, ale kvalitní a férové posouzení, myslím,
že těch 85 na obraně by u ní moc dobrmanů asi jen tak nedalo..., pořádající ZKO Tuchoraz
velké díky za pohodový a přátelský průběh zkoušek. Tak snad ještě někdy příště to bude snad
o chlup lepší...     
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